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Z Á P I S  

z jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí 

v pátek dne 24. listopadu 2023 v 9:00 hodin 

 
 
Přítomni: 8 členů, 1 host. 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

J. Sobotka přivítal přítomné. Podal všeobecné informace o návštěvě prezidenta. Aktuální téma 
nezařazeno. 

 

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 22. 09. 2023 

Úkoly neuloženy. 

 

3) Přehled hospodaření k 31. 10. 2023  

Stav příjmů 6.552.817,76 Kč, výdajů 5.600.555,54 Kč. Předpoklad dalšího plnění v souladu s plánem, 
výkyvy se neočekávají.     

Usnesení č. R/30/23  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 31. 10. 2023. 

 

4) Rozpočtová změna číslo 3 provedená rozpočtovým opatřením č. 3/2023   

Z rozpočtového opatření vyplývá navýšení příjmů v souladu se smlouvou KHK na úpravu běžeckých 
tratí (původně rozpočtováno 1 mil.Kč, podepsaná smlouva na 1,68 mil.Kč). Ve výdajích je drobný 
přesun mezi položkami mzdových nákladů a DPP. 

Usnesení č. R/31/23  Rada schvaluje rozpočtové opatření č. 3, kterým dochází k navýšení 
příjmů o částku 680.000 Kč v souvislosti se zapojením dotace od KHK 

na úpravu běžkařských tratí. 

 

5) Záměr projektu – Národní program podpory cestovního ruchu, MMR  

Informace o zpracování RIA k Zákonu o podpoře cestovního ruchu. Se závěry se odborná veřejnost 
neztotožňuje, společně s AOCR (Asociace organizací cestovního ruchu) jsme v zastoupení STO ČR 
(Sdružení turistických oblastí ČR) podali připomínky a vyvolali ustanovení pracovní skupiny, která se 
tímto bude nadále zabývat. Požadavek stažení RIA a návrhy na další postup. 

Nastavení národního programu podpory cestovního ruchu ve stejném stylu jako doposud. Tedy i pro 
rok 2024 platí 50% dotace, 50% dofinancování. Maximální výše nákladů 1.000.000 Kč. Chceme žádat 
a předkládáme radě ke schválení výši spolufinancování svazku do výše max. 500.000 Kč.  

Usnesení č. R/32/23  Rada souhlasí se závazkem předpokládané výše spolufinancování 
dané části projektu „Krkonoše – rozvoj produktů cestovního ruchu      
v destinaci“ připadající na aktivity Krkonoše – svazek měst a obcí 
v celkové maximální výši do 500.000 Kč a jeho rozložením v letech 
2024-2025, v případě, že daný projekt bude schválen. 
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6) ISRRK (Integrovaná strategie rozvoje regionu Krkonoše) 

Akční plán 2023-2024 – schválení aktualizace AP     

Projekt č. 5201 Rekonstrukce Krkonošského muzea se vyřazuje z důvodu naplnění projektu. 

Projekt č. 5402 Studie odtokových poměrů se vyřazuje z důvodu naplnění projektu. 

Projekt č. 5403 Studie srážkové vody – zařazeno jako nový projekt ve spolupráci se Správou KRNAP 
a ČHMÚ. Finanční příspěvek svazku byl schválen na předešlé radě.  

Ostatní projekty beze změny. 

Usnesení č. R/33/23  Rada souhlasí s návrhem Aktualizace Akčního plánu ISRRK 2023-
2024. 

7) Valná hromada 

a) Schválení programu Valné hromady     

Program valné hromady je standardní. Účast přislíbil hejtman Královéhradeckého kraje. Další 
očekávaní hosté jsou zástupci obcí Roprachtice, Víchová, Mříčná. Obec Mříčná bude novým členem 
svazku, proto změna stanov. 

Usnesení č. R/34/23  Rada schvaluje program Valné hromady. 

b) Projednání Návrhu rozpočtu na 2024     

Uzavíráme smlouvu s novým auditorem z důvodu ukončení činnosti stávajícího. 

V návrhu rozpočtu řešíme pouze provozní rozpočet. Dotační aktivity přesahující běžné období (rok 
2024) zatím nemáme. Rozpočet je standardní s mírným inflačním navýšením. Příjmy 7.297.310 Kč, 
výdaje 7.301.531. Kč, záporné saldo 4.221 Kč. 

Usnesení č. R/35/23  Rada souhlasí s Návrhem rozpočtu na 2024. 

 

8) Plán činnosti na 2024         

V období roku 2024 se bude svazek soustředit opět na aktivity v oblasti regionálního rozvoje (realizace 
akčního plánu, doprava, spolupráce se Správou KRNAP, projekty na rozvoj CR) a cestovního ruchu 
(celokrkonošské projekty, statistické sledování, koordinace činnosti infocenter, koordinační aktivity 
svazku). Významnou změnou je zařazení edukace. Jednou z hlavních aktivit je zpracování Strategie 
rozvoje CR TO Krkonoše. 

Usnesení č. R/36/23  Rada souhlasí s návrhem Plánu činností nárok 2024. 

 

9) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

Proběhlo jednání s Libereckým krajem nad pravidly přímé podpory. Přesunul část rozhodování na 
danou oblast, tedy je na nás stanovit hlavní aktivitu a tu musíme splnit, přičemž není rozhodující, jestli 
bude finančně kryta z prostředků Libereckého kraje nebo jiných. 

Královéhradecký kraj ukončil výzvu na podporu infrastruktury (cyklo, karavanová stání). DMO vydala 3 
stanoviska. 
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Proběhla 2 školení na téma právo v marketingu. 

V říjnu se uskutečnila návštěva zástupců Žilinského kraje v Královéhradeckém kraji. 

V Žacléři proběhlo setkání infocenter. 

On-line seminář na téma kompostovatelné toalety 30.11. s názvem Biocultus (starostové byli 
obesláni), Liberecký kraj na toto téma zaměří dotaci v roce 2024. 

Jsme nadále v hodnotící a certifikační komisi MAS. 

Žádáme o dotaci SFŽP, připravujeme plán mobility (ve spolupráci s KRNAP), projekt z NPPCR (viz 
bod 5). 

Podali jsme certifikaci. 

Finišuje vyhodnocení Pojizerský Pacifik, dodělali jsme mapu 20 turistických zajímavosti (20 TOP míst).  

K dispozici máme materiál Výlety pro rodiny s dětmi a Mapa rozhleden (tyto 2 materiály  jsou produkty 
CCR KHK)  

Připomínkovali jsme akční plán se strategie CR KHK (je na 2 roky).  

Centrála cestovního ruchu KHK bude v dubnu 204 spolupořádat v HK akci TTD – cca 25 zástupců 
agentur, CK, zahraničních zastoupení. Před akcí pojedou účastníci do území, Krkonoše budou 
v programu jízd. Přesný program budeme připravovat ve spolupráci s centrálou. 

Pozvánka jménem CCR KHK pro všechny aktéry v cestovní ruchu na Kolegium v broumovském 
klášteře 1.12. 2023. 

Dotace plníme a vyúčtováváme, vyhodnocujeme Pohádkové Krkonoše, připravujeme press trip, 
budeme spouštět kampaň v Německu. 

Usnesení č. R/37/23  Rada bere na vědomí informace o činnosti DMO Krkonoše – svazek 

měst a obcí.    

     

10) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše – Aleš Vaníček 
Krajina pod Sněžkou má nového ředitele. Zaměřují se na rozšíření karty hosta. Řeší se provozní 
pracovník, je zatím jen částečný úvazek a to je málo. 
 

b) Svazek obcí Horní Labe – Dagmar Sahánková 
Zrealizovali MAP vzdělávání 3 a připravují MAP 4. Spolupráci v těchto projektech hodnotí jako 
úspěšnou a dobrou. Čekají, co přinese nový zákon o obcích a jaký bude mít dopad. Proběhlo školení 
na nové vyhlášky. Povodňové plány – ohledně ceny za zpracování poptává svazek souhrnně, cena 
tím bude výhodnější, poté obce jednají samostatně. Spolupracují s Vrchlabím na zavedení dopravních 
radarů. Spalovna v prostorách KRPA -  není to vhodné řešení ani pro tyto prostory ani to není správná 
cesta pro spalování komunálních odpadů.  
 

c) Svazek obcí Jilemnicko – Luboš Zimmermann 
Probíhá „seminářský a školící podzim“ např. na téma kyberbezpečnost, pracovní právo, syndrom 
vyhoření, komunikace s veřejností, sociální sítě a další. Krakonošovy letní podvečery - program bude 
zúžen ze 3 na 2 dny. Změní se financování, náklady svazku nebudou tak velké. Odpady - některé 
obce mimo svazek by chtěly vstoupit, svazek připravuje strategii a podmínky, aby to bylo možné. 
Chystá se „dělení svazku“ na svazek Jilemnicko a svazek „odpady“. Kompostování - žádají o dotaci na 
větší drtič. 
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d) Mikroregion Tanvaldsko – Jaroslav Čech 

Snaží se řádně využít zdroj turistického ruchu (parkovné, poplatky).  Jako prvořadé v mikroregionu vidí 
téma školství, které je potřeba finančně podpořit. Semilský ÚZSVM bezúplatně převedl téměř 4 
hektary pozemků v Harrachově (prostory skiareálu) do majetku Národní sportovní agentury (NSA). 
Město Harrachov uzavře s NSA smlouvu na pronájem pozemků, aby bylo možné zajistit další rozvoj. 
Rok Harrachů – zajímavá akce. Se souhlasem rodu Harrachů byl městem Harrachov užívaný znak 
společně s vlajkou zákonně udělen rozhodnutím předsedkyně Poslanecké sněmovny.Parlamentu ČR.  

Usnesení č. R/38/23  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí. 

 

11) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín 
b) Ostatní 

 
J. Sobotka - vláda chce vyhlásit národní park Křivoklátsko. Pak by byl otevřen zákon o ochraně 
přírody a mohl by se zaktualizovat. Tedy na základě novely zákona by se dalo vybojovat maximum. 
Cyklobusy - musíme se připravit na variantu, že projekt Krkonošských cyklobusů nebude ze strany 
KHK podporován. Chceme Krkonošské cyklobusy zachovat a prezentovat jako turistické autobusy, 
turistickou dopravu, a udržet v dopravní obslužnosti. Otevřel téma zasněžování, které je stále složité, 
nastínil možné varianty v budoucnu. Špindlerův Mlýn – propojení sjezdovek časově posunuto. 
 

 
 
 
 
 
                 Ing. Jan Sobotka 
předseda Krkonoše-svazek měst a obcí 


